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Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd 

 

Agendapunt:  Voorlopige onteigeningsbeslissing van voormalig vliegveld Goetsenhoven 

• Burgemeester geeft toelichting: 

o Raadsleden kregen toelichting over project “Tiense Watervelden” 

o Eerste stappen moeten nu gezet worden. Alle partners kijken naar elkaar, maar lijkt het 

beste dat “een overheid” onteigening op zich neemt.  

▪ Zelfde procedure werd gevolgd bij de Schietstand van de politie. 

o Onteigeningsprocedure is belangrijk voor onze stad. Vandaar ook logisch dat wij als lokale 

overheid stuur in handen nemen. 

o Burgemeester Partyka legt volledige procedure meer in detail (Zie bijlagen bij agendapunt) 

uit en geeft uitleg bij belang van deze onteigening. 

 

• Raadsleden stellen vragen: 

o Raadslid Daenen: 

▪ Vraag naar de duur van de procedure 

▪ Wat betekent deze procedure voor de huidige concessiehouders 

⎯ Geen impact 

 

o Raadslid Mombaers: 

▪ Vraag naar bijlagen bij agendapunt (verantwoordingsnota, projectnota). 

⎯ Deze zijn bijgevoegd bij het agendapunt (E-notulen). 

 

o Raadslid Vanderlinden: 

▪ Vraag naar de kostprijs van deze onteigening en of de stad deze kost kan dragen 

⎯ Budget is momenteel niet voorzien, burgemeester geeft aan dat er eerst 

investeringen nodig zijn om project mogelijk te maken. 

⎯ Investering is haalbaar voor de stad.  



▪ Vraag naar het risico dat er andere activiteiten/projecten dan “Tiense 

watervelden” naar deze locatie getrokken worden en het gebrek aan controle 

hierop. 

⎯ Niemand kan garantie geven dat de “Tiense Watervelden” er effectief 

kunnen komen en er kan geen garantie gegeven worden dat er geen 

andere bestemming komt, desalniettemin is het verantwoord om dit 

“risico” te nemen. 

⎯ Als de “Tiense watervelden” er niet komen, zal de stad opzoek moeten 

gaan naar een andere invulling. 

▪ Raadslid Vanluyten geeft aan dat het jammer is dat de stad nu pas kan overgaan 

tot de aankoop. Vermits de gebouwen en gronden een aantal jaar geleden wel 

nog in goede staat waren. 

 

o Raadslid Dereze: 

▪ In de kamer werd gesproken over een eventueel asielcentrum op de site. Wat is 

hier van aan? En wat zijn de gevolgen hiervan? 

⎯ Volgens de burgemeester heeft de kamer hier geen bevoegdheid over en 

als deze vraag al reeel is: komt dit vanuit de federale 

regering/Fedasil/Ministerie van Defensie. 

⎯ De burgemeester en schepencollege is in ieder geval niet op de hoogte 

van deze geruchten. 

⎯ Stad moet nu aangeven wat ze met deze site willen doen, zo kunnen we 

andere bestemmingen “bestrijden”. 

 

Agendapunt:  Energiecrisis (niet op de agenda van de GR)  

• Administratie en schepencollege is volop bezig met het opmaken van een duidelijk plan. 

• Plan van aanpak zal waarschijnlijk niet naar de gemeenteraad gebracht worden 

⎯ Valt onder dagelijks bestuur van de stad. 

 

• Raadslid Daenen stel de vraag of los van de plannen van de stad er ook gekeken wordt naar wat 

de burgers kunnen doen om hun factuur te verlagen 

⎯ Lokale overheid heeft hier momenteel weinig bevoegdheid. 

 

• Raadslid Grootjans stelt een vraag over de opvang van daklozen 

⎯ Helaas hebben we in Tienen geen daklozenopvang. Leuven heeft dit wel. 

⎯ Lijkt ook eerder de taak van de grotere steden en de hogere overheden. Jammer genoeg 

hebben we daar als klein lokaal bestuur geen middelen voor. 

 

 

Agendapunt: Bekrachtiging beslissing van het college van burgemeester en schepenen van 23 augustus 

2022 houdende het afsluiten van een overeenkomst betreffende de verdeling van de subsidie voor 

'vaccinatieteams' met de stad Landen 

• Burgemeester geeft een stand van zaken over de werking van de vaccinatieteams en 

vaccinatiecentra.  

• Tot einde van het jaar gaat vaccinatie sowieso in RAC Tienen door. 

 


